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                        Dnr. VN 2024/0016 

Sammanställning av enkätsvar från röstmottagare – EU-valet 9 juni 

2024 

En enkät har skickats till utvalda röstmottagare som har arbetat med valet till Europaparlamentet 
den 9 juni 2024. 
 
Frågorna i enkäten är i stort sett samma frågor som skickades ut till röstmottagare i samband med 
tidigare val. Enkäten har till syfte att ge feedback på vad som var bra men också och vad som kan 
förändras, förtydligas eller förbättras. Svaren ligger till grund inför det allmänna valet 2026.  
 
Enkäten har skickats till följande röstmottagare 
- Ordförande och vice ordförande i respektive valdistrikt 
- 2 röstmottagare i respektive valdistrikt 
- 17 röstmottagare som arbetade med förtidsröstningen under perioden 22 maj till 9 juni.  
 
Enkäten består av frågor som ska graderas mellan mycket dåligt, dåligt, bra, mycket bra och vet 
ej/inga synpunkter. Det finns också möjlighet att lämna kommentarer och synpunkter.  
 
Redovisningen sker enligt följande 
 
1. Svar från ordförande och vice ordförande  
2. Svar från röstmottagare i vallokal 
3. Svar från röstmottagare i samband med förtidsröstningen med kommentarer. 
4. Svar per vallokal, dvs. ordförande och vice ordförande samt röstmottagare med kommentarer. 
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1. Svar från ordförande och vice ordförande 
 
Enkäten har skickats till 50 ordföranden och vice ordföranden (25 ordföranden och 25 vice 
ordföranden) och av dessa har 18 personer besvarat enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer 
överens med antalet besvarade enkäter beror det på att personen har valt att inte svara på just den 
frågan.  
Kommentarer som har lämnats redovisas under respektive vallokal. 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

2 
 

5 9 2  

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

1 
 

 14 3  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 11 7  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

17 
 

1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2 16  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

 3 6 9  

Vallokalen ur 
ett 
tillgänglighets-
perspektiv 

 3 9 6  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  4 12 2 

 
På valdagen 

 
 

 4 14  
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På valkvällen/ 
valnatten 

 1 5 12  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

2 7 9  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen 
synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1 9 8  

Arbetet med 
köhantering 

  5 12 1 

Valsedelräknaren 
 

3 5 1 1 5 

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 5 4 8 
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2. Röstmottagare – vallokal 

Enkäten har skickats till 50 röstmottagare – vallokal och av dessa har 15 personer besvarat 
enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer överens med antalet besvarade enkäter beror det på 
att personen har valt att inte fylla i just den frågan. 
Kommentarer som har lämnats redovisas under respektive vallokal. 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

3 8 4  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

15 
 

  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  6 2 7 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1 10 4  

Arbetet med 
köhantering 

 1 6 7 1 

Valsedelräknaren 
 

5  5 2 3 

 

Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 9 5 1 
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3. Röstmottagare – förtidsröstning 

Enkäten har skickats till 17 röstmottagare – förtidsröstning och av dessa har 6 personer besvarat 
enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer överens med antalet besvarade enkäter beror det på 
att personen har valt att inte fylla i just den frågan. 
 
Hur upplevde du utbildningen inför förtidsröstningen i Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 4 1  

 
Hur upplevde du förtidsröstningen i stort? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2 4  

 
Tycker du att antalet röstmottagare per förtidsröstningslokal var tillräckligt? 

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

6 
 

  

 
Hur fungerade? 

 Mycket 
dåligt 

Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen 
synpunkt 

Röstningslokalen 
i stort 

 1 1 4  

Röstningslokalen 
ur ett 
tillgänglighets-
perspektiv 

 1 2 3  

 
Hur upplevde du stödet från kansliet under förtidsröstningen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1 5  

 
Hur fungerade? 

 
 

 
Mycket dåligt 

 
Dåligt 

 
Bra  

 
Mycket bra 

Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  4 1  

Arbetet med 
köhantering 

 1 3 2  
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Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

•  Förtidsröstningslokalen i Alceahuset är trång och har trösklar 

• Genomgången i Alceahuset behöver vara mer konkret 

• Lokalen för Ljusterö är för liten för att få fungerande flöde. Går inte att ha en kö utan att 
det blockerar dem som handlar på Tempo. För dåligt skyltat. Borde vara åtminstone en 
trottoarpratare ute på torget. 
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4. Svar per vallokal 
Nedan redovisas en sammanställning av inkomna synpunkter som inkommit från respektive 
vallokal. En del röstmottagare har lämnat synpunkter eller kommentarer och dessa kommer att 
redovisas under respektive vallokal.  

 

Följande vallokaler har inte besvarat enkäten 

 

Flaxenvik-Grindmossen,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.43. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Margretelund,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.42. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 
 

Skärgårdsstad,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.17. 

Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

 

Svinninge,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.24. 

Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

 

Söra N,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.26. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 
 

Åkerstorp,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.14. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 
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Berga NV,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23:16. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

 
Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

 Lugnt val så 7st räckte och blev över. 

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

   1  

Arbetet med 
köhantering 

   1  

Valsedelräknaren 
 

 1    

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Finns en del att jobb på gällande utbildningens genomförande inför valdagen. Köra några 
genrep och möjligtvis ta bort de sidor i PP som ni inte ska använda er av. 

• Fanns endast en ingång/utgång i vår lokal, vilken kan bli ett problem vid en större mängd 
människor som ska rösta samtidigt (Berga NV). 
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Berga SÖ,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.12. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
 



                                                                                                                                    
                                     

11 
 

Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

 Till EU-valet absolut 

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

   1  

Arbetet med 
köhantering 

   1  

Valsedelräknaren  
 

   1 – Användes ej 

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Vallokalen var mycket bra, enda negativa är att vi var tvungna att sitta med rygg mot 

fönstren, men däremot hade dom persienner. 

• En röstmottagare betedde sig på olämpligt sätt. Valkansliet har informerats. 

• Fick påminna röstmottagare att använda linjalen. 
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Björksättra-Högsättra,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.15. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

 1    

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 1 
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  2   
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1 1   

Arbetet med 
köhantering 

  2   

Valsedelräknaren 
 

   1  

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Jag tycker att utbildningen till röstmottagare är för utdragen och dåligt synkad mellan 
föredragande. 

• Lokalen dåligt anpassad utifrån ett genomförande- och ett tillgänglighetsperspektiv. 
Problem med både belysning och ventilation. 

• Kan vara värt att begrunda ersättning mellan ordf, v ordf, och valförrättare och hur de 
rimmar med varandra utifrån nedlagd tid, ansvar och engagemang. 

• Gärna mer interaktiv utbildning. Learning by doing. 

• Arbetet under valdagen fungerade fint med proffsig ordföranden. 
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Brevik,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.00. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

 
Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

 1    

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

   1 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

    1 

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Lokalen i Margretelund var inte så bra. Det känns dåligt att behöva flytta på alla kylskåp 
och andra matmöbler. 
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Fredsborg,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.23. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

   1 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

 1    

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Utbildningen kanske skulle kunna ske digitalt och att man kan göra den när det passar vid 
valfritt tillfälle och kanske frågor/test efteråt. Blir mycket repetition för de som varit med 
tidigare.  
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Hacksta V,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.09. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

   1 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

1 Var väldigt få som kom och rösta och vissa 
timmar var vi fler röstmottagare än de som 
lämnade sin röst 

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1 1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  2   

Arbetet med 
köhantering 

  1 1  

Valsedelräknaren 1 
 

    

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 
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Hacksta Ö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.48. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1  1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   2  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  2   

Arbetet med 
köhantering 

   2  

Valsedelräknaren 
 

1 1    

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Vaktmästaren var inte tillfrågad men ställde upp 

• Valsedelräknaren: vi provade några gånger och fick olika resultat. Då bestämde vi att inte 

använda den. 

• Utbildningen till röstmottagare var rörig och kändes oplanerad. Utbildningen till 

ordförande och vice ordförande var tydlig. 

• Ur ett tillgänglighetsperspektiv behöver nog mer översyn göras då det kan bli trångt att 

tex vända en permobil eller rullstol mellan olika ställen om lokalen har konstiga vinklar. 

• Förslag att ha valkuverten bakom gröna ställen för att förbättra flödet. 

• Skulle föredra mackor i stället för godis. 
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Ljusterö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.54. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1 1 

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1 1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1 1  

Arbetet med 
köhantering 

   1 1 

Valsedelräknaren 
 

    2 

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Vi hade ingen kö till lokalen. Vi använde aldrig valsedelräknaren. Ingen funktionshindrad 
kom för att rösta. 
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Roslagskulla-Åsättra,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.46. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1 1 

På valkvällen/ 
valnatten 

  1 1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1  1 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2 1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

3 
 

 Ja i EU valet iaf. 

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 1 
 

1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  2 1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  2 1  

Arbetet med 
köhantering 

  1 1 1 

Valsedelräknaren 
 

3     

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Gympasalen är perfekt då man kan ha en ingång och en utgång, man får ett bra flöde och 
det finns ingen risk för valhemligheten då det finns gott om plats. 

• Lokalen var jättedåligt städad (inte i själva gymnastiksalen). 

• Det fanns inte tillräckligt med bord. 

• Kan vara svårt att komma in med rullstol. 
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Runö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.35. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

   1  

Arbetet med 
köhantering 

   1  

Valsedelräknaren 
 

 1    

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 
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Rydbo,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.15. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 2 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
 



                                                                                                                                    
                                     

29 
 

Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1 2  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

3 
 

 Antalet medgav tillräckligt med raster. 
Kanske att det finns behov av fler vid vårt 
nationella val. 

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

2 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1 1 1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  3   

Arbetet med 
köhantering 

  2 1  

Valsedelräknaren 
 

  1  2 

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Lokalen Rydbo skola är normalt bra, men då de bygger om fick vi ett sämre flöde än 
vanligt. 

• Lite mer info för de röstande hade inte skadat. Ex. en skylt i varje grönt bås som kort 
beskriver ”1 sedel i varje, man behöver inte personrösta”. Även i valsedelställen skulle 
informationen kunna vara tydligare då många frågade om skylten med A A A , B B B, C 
C C vilken förvirrade ett stort antal 

• Då det var ett EU-val och ett rätt lågt tillflöde av röstande hade vi klarat oss med att vara 
1 färre. 

• Flera blev förvirrade över de båda båsen. Flera lade flera röstsedlar i kuverten vilket 
föranledde ett antal ogiltiga röstsedlar pga just det. Kanske vi borde överväga att man får 
valkuvertet så att man kan röst i valsedelbåset. 

• Vi hade väldigt få köer. 
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Skånsta,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.07. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

 1    

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

    1 

På valkvällen/ 
valnatten 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 1 
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1  1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1 1  

Arbetet med 
köhantering 

  1 1  

Valsedelräknaren 
 

1     

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Utbildningen: ganska rörig och dålig hörbarhet när talarna gick från mikrofonen 

• Tillgänglighet: tuff backe upp till lokalen för de som kom med buss och hade lite svårt att 
gå 

• Arbetsbelastning: Alldeles för lite att göra. Gissar att det är mer när det är riksdagsval. 

• Ordförande och vice var ett tryggt stöd och hade planerat schema bra. 
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Smedby,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.24. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

   1  

Valsedelräknaren 
 

    1 

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 
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Säby,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.13. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

   1 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

2   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1 1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  2   

Arbetet med 
köhantering 

  1 1  

Valsedelräknaren 
 

2     

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• ”Rollspelandet” under utbildningstillfället om hur man hanterar olika situationer med 
rösterna var bästa momentet i utbildningen. Ta med och använd även nästa gång. 

• Visst valmaterial saknades i vallokalen. 

• Valnämnden som tog emot och gick igenom protokoll och påsar med omslag missade 
vissa delar som vi som var ordförande och vice ordförande fick rätta och hjälpa till med. 

• Valsedelräknare fungerade inte. Reserv sedelräknare som skickades ut var lika dålig. 

• Mycket snabb respons vid de tillfällen under valdagen då vi ringde valkansliet. 

• Kaffe (te) och något ätbart (macka eller som nu, fikasnacks) är önskvärt redan på 
morgonen/tidig fm. 
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Söra S,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.27. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

     

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

     

På valkvällen/ 
valnatten 

     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1   
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  1   

Arbetet med 
köhantering 

  1   

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Väldigt roligt att få jobba som röstmottagare, trevliga ”arbetskamrater” och spännande 

arbete, tack! 
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Tråsättra,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.07. 

Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
 

  1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1 1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

   2  

Arbetet med 
köhantering 

   2  

Valsedelräknaren 
 

 1   1 

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Schemat var inte så välplanerat. 1,5 timmes pauser hade vart bättre än 1 timme så man 

hinner hem och äta. 

• Valdistriktet som vi delade lokal med delade ut valkuvert på annat sätt. Hade varit 

naturligt om vi båda gjorde likadant.  
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Tuna,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.20. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

     

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

     

På valkvällen/ 
valnatten 

     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

    1 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

 1    

Arbetet med 
köhantering 

 1    

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Det vore bättre med fler kombinerade valsedelställen och gröna bås. 
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Åkerstorp,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.14. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

1 
 

    

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

  1  
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

1 
 

    

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

   1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

   1  

Arbetet med 
köhantering 

   1  

Valsedelräknaren 
 

  1   

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Ni måste göra något åt utbildningarna 
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Österskär V,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.51. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten 

 1    

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

   1 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

 1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  1 1  
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

   2  

Arbetet med 
köhantering 

   2  

Valsedelräknaren 
 

  1 1  

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Eftersom det var EU-val var det ju mycket lugnare än vanligt. 

• När det gäller utbildning skulle jag nästan rekommendera att det visas en utbildningsfilm 
från Valmyndigheten med efterföljande frågestund med er sakkunniga. Mitt första 
riksdagsval som röstmottagare var det just en film från Valmyndigheten som visades. 

• Angående fika som ges till röstmottagarna skulle det uppskattas om det var mindre 
sötsaker och mer t ex mackor. 

• Över lag jättenöjd med all hantering kring valets genomförande i Österåker. 
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Österskär Ö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.14. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 2 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur upplevde du utbildningen som var särskilt riktad till ordförande och vice ordförande 
inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade sammansättningen av röstmottagare i ditt distrikt? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort 

     

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
Före valdagen 

     

På valkvällen/ 
valnatten 

     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 
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Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen som var riktad till röstmottagare inför valet den 9 juni? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

 
 

1 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

 Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
 

  

 
Hur fungerade vallokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

  
 

1 1  

 
Hur upplevde du stödet från valkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

    2 - Vilket stöd? 
 

 
Hur fungerade? 

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Arbetet med de 
insynsskyddade 
valsedelställen 

  2   

Arbetet med 
köhantering 

  1 1  

Valsedelräknaren 
 

  1 1  

 

Övriga kommentarer/synpunkter: 

• Vid utbildningen saknades info om att mackor + kaffe fanns tillgängligt. 

• Varje vallokal borde dokumenteras innan ommöblering. 

• Utbildningen kan göras tydligare. 


